
 

 

MEMO 
 

Voor : Gemeenteraad, Fractie PRO Sliedrecht t.a.v. mevrouw G. Safai Pour 
 

Van : Wethouder Goverde 

 
Datum : 19 januari 2021 

 
Betreft : Beantwoording technische vragen bestemmingsplan 'Geluidzone Rivierdijk' 

 

 
 

 
Op vrijdag 15 januari jl. heeft mevrouw Safai Pour, raadslid namens de fractie PRO Sliedrecht een 

2-tal technische vragen gesteld over het bestemmingsplan 'Geluidzone Rivierdijk'. 
 

Hieronder de vragen (cursief), voorzien van een reactie.  
 

1. Met dit voorstel wordt de vergunde geluidsruimte aan de rivier zijde beperkt, ondanks de 
ingediende zienswijze van de daar gevestigde bedrijven. 
Wat is de afweging geweest voor dit voorstel? Zeker wanneer bedacht wordt, dat dit tot 
juridische procedures zal leiden. 
 

De bestaande geluidruimte wordt aan de rivierzijde van de betreffende industrieterreinen niet 

beperkt. Mede op basis van de ingekomen zienswijzen van een tweetal bedrijven wordt nu daarbij 
voorgesteld om de geluidszones aan de rivierzijde van het industrieterrein Rivierdijk-West op 

ruimere afstand (25 meter) te leggen dan is berekend met de nieuwe geluidsmodellen (die 
rekening houden met de huidige activiteiten). De begrenzing van de geluidzones aan de 

rivierzijde is nu gelijk aan de begrenzing van de geluidzones als opgenomen in de geldende 
bestemmingsplannen. 

 
2. De gemeente Sliedrecht heeft een vigerende economische visie, waarin de maritieme sector 
een prominente plaats heeft, en ook de profilering van de Drechtsteden is gericht op maritieme 
sector. 
Hebben wij het juist gelezen dat nu de geluidszone voor watergebonden bedrijven vast gezet 
wordt op de huidige capaciteit, en dat dus de uitbreidingsmogelijkheden van de gevestigde 
bedrijven wordt beperkt in toekomst? 
 
Nee, dat is niet correct. Bij de vaststelling van de nieuwe geluidzones wordt rekening gehouden 
met de huidige bedrijfsactiviteiten van de op de betreffende industrieterreinen gevestigde 

bedrijven, en is daarnaast nog sprake van een beperkte ontwikkelruimte (met name aan de 
rivierzijde). Volledigheidshalve, met de vastlegging van de nieuwe geluidzones treedt geen 

wijziging op in de nu bestaande ontwikkelmogelijkheden van de bedrijven. Vroeger en nu zijn de 

bestaande en te beschermen woningen met name de beperkende factor. 


